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Onderwerp Realisatie MFA Zevenbergschen Hoek – aanvraag investeringskrediet 

 
Geachte mevrouw Damen, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Moerdijk biedt u hierbij de 
beantwoording van de volgende technische vragen aan. 
 
Uw vragen: 
De fractie van BBM/BBB heeft naar aanleiding van RV realisatie MFA Zevenbergschen Hoek – 
aanvraag investeringskrediet de volgende vragen: 

1. De combinatie van meerdere partijen en activiteiten onder een dak roept bij ons de 
vraag op: wie beheert het pand? Wie is er verantwoordelijk voor de algehele 
coördinatie, gebruik van de zalen, riolering etc.? 

2. Is er al een plan gereed t.a.v. de inrichting buiten en rondom de MFA voor het halen en 
brengen van kinderen, zoals bijvoorbeeld parkeerplaatsen in of nabij de Olavstraat? 

 
Antwoorden: 
 
Vraag 1: 
Uw vraag over het toekomstig beheer van het pand is in een iets andere vorm ook gesteld door 
de heer Willegers van Moerdijk Lokaal. Voor het antwoord verwijzen wij daarom naar de 
beantwoording van de vragen van de heer Willegers. Het document is beschikbaar in iBabs. 
 
Vraag 2: 
Uw vraag over de inrichting van de buitenruimte is deels ook al beantwoord middels het 
antwoord op vraag 2 van de heer Van Brenkelen van Onafhankelijk Moerdijk. Het document is 
beschikbaar in iBabs.  
 
Zoals aangegeven in het raadsvoorstel is het ontwerp van de buitenruimte (tekening is als 
bijlage bij het raadsvoorstel gevoegd) deels nog indicatief. Er is dus nog geen definitief plan 
gereed voor de inrichting van de buitenruimte maar alle elementen, zonder definitieve 
detailuitwerking, zijn wel bekend, hetgeen ook noodzakelijk was om er een kostencalculatie 
aan te hangen. 
  



 

In uw vraag noemt u het specifieke punt van het halen en brengen van de kinderen; altijd een 
belangrijke zaak als het om de ontwikkeling van een school gaat. Dit punt staat dus ook op de 
lijst met details die straks worden meegenomen in de definitieve uitwerking. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

 
S. Elseman 
gemeentesecretaris 


